

Röd fetstil i Handlingsplanen är aktivitet mm som är "resultat" av styrelsemötet

## Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR-BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verlig V	ANMÄRKNING
1	Befintlig 46" skärm monteras på flyttbart golvstativ. Tre kameror inhandlas vilka monteras i operatörsrummen och mötesrummet. Se tidigare info.	Projektledare Cristian/SM0CRT	V9			<p>Om möjligt innan ovan, montera en kamera provisoriskt, för att testa systemet kamera mot bildskärm och livesändning. Anders/CCA kan bistå i denna test. <b>Christian vill fortsatt vänta men möjligen kan han i enlighet med Fas 1 ta in offert/prisuppgift på:</b></p> <p><b>Tre kameror typ Nexus N-view eller liknande.</b></p> <p><b>Annan teknisk utrustning som krävs för ett genomförande.</b></p>

## Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
2	Hallå, kontakt	Anders/SA0CCA	V?	V?		2m apparaten monteras på vägg till vänster om whiteboardtavlan. Radion ska stå på vid alla möten på klubbfrekvensen 145,425MHz för enkel inloggning. Ingen ny info, avvaktar Coronaläget. <b>Pga Corona vill Anders avvakta montage/installation..</b>

## Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
3	Kom och fynda. Innan denna aktivitet gör vi inom styrelsen, en kraftansträngning! Rensar, städar och sorterar.	Hela styrelsen! Lasse/FDO och Kalle/NUE	31/5			Försäljning av diverseutrustning vilka dukas upp på långbordet i klubbstugan. Ev två bord, ett med prissatta prylar och ett med "du bestämmer själv priset". Läggs ut på hemsidan, Facebook och bullen. Inget nytt, men vi avvaktar Coronaläget och ordnar sedan en stor aktivitet med möjlighet till bra fynd, kanske i två kategorier: prissatt och sätt pris själv. <b>Virtuell loppis. FDO och NUE sorterar, fotograferar, skriver korta texter, prissätter och lägger ut på hemsidan och facebook. Ev ett mail till de medlemmar vi har adresser till med "Kolla alla fynd som ligger på hemsidan".</b>

## Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
4	Materialförteckningen uppdateras löpande av FDO. FDO kompletterar listan med U=utrangera, S=sälja, Spara (Behålla B)	FDO, CTM, NUE, DCD, WJH vid behov flera frivilliga från styrelsen.	V25/26			Sorteringen ska vara återkommande aktivitet för att balansera gåvor mot utrymme. CTM och FDO skapar en plan för att genomföra en omfattande rensning enligt U/S/B! WJH med flera verkställer! Alltså, en sorteringsguide för att underlätta beslut av befintligt förråd men även vid inflöde. Inte tacka nej men rutin hur materialet ska omhändertas.
			FDO & CTM Snarast			
5	Kontrollera Versatower wish!	FNV	V?	Vi avvaktar <b>fortfarande</b> förslag från FNV efter klartecken Corona.		En övningsdag ska genomföras för styrelsen. Instruktion samt säkerhetsanvisningar sammanställs av FNV och publiceras på hemsidan. FNV återkommer med förslag på datum på nästa styrelsemöte.

## Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
6	Fieldday 5-6 september 2020. QO 40 år!		Beslut go ahead 9/6 <b>Planeringen startar V35</b>	<b>September 2021</b>		Genomförs inte 2020. Vi avvaktar till nästa år och gör ett STORT nummer av 40+1 år istället. Redan efter semesterperioden startar vi planeringen. Vad/När/Hur och Vilka, dvs boka besättningen som ska stå för det praktiska. Gun/YDQ & Lasse/FDO tar det övergripande ansvaret men engage- rar andra för det praktiska! <b>Planering startar snarast. Inställt! Ska genomföras 2021. Planeringsarbetet startar NU, sep- tember 2020.</b>

## Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
7	<p>Aktiviera verksamheten på 2m samt 70cm.</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Styrelsen checkar in på söndagskvällarnas Bullen.</li> <li>2. På onsdagsträffarna är radion på med högtalare ut i lokalen. Ej vid föredrag.</li> <li>3. Kanske en teknikrunda om diverse problem, möjligheter etc på torsdagskvällarna.</li> <li>4. Vi matar Anders/CCA med info från QO. Anders väljer om och vad han vill nämna på sina ringar.</li> <li>5. Checklista för bulleläsare finns enligt FDO</li> <li>6. Köra månadstest, USB/FT8 första tisdagen varje månad.</li> <li>7. Radiopratt varje dag 18:00 på 145,6875. Ändra tid till 20:30. Lasse/FDO lägger ut på FB och Hemsidan.</li> </ol>					<p><b>AKTIVERA är ordet! Anders återkommer med tankar och idéer hur på vilket sätt i ett mer generellt perspektiv.</b></p>
					15/6	

## Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
8	SE0MILA 23/9 2020	Gun/YDQ och Åsa/BJD Vem/vilka kan montera antenn och rigg?	23/9			<p>Amatörradio i samband med Gålö Gärsars mila. Nya QSL-kort? <u>Signalen öppnas. Gunnar/BYO åtgärddar.</u> Gun/YDQ och Åsa/BJD i frontlinjen. CG kontaktar Bo Tyrefors om bra plats samt att Åsa får visa sina betong figurer.</p> <p>Tjejerna vill ha hjälp med att bygga upp stationen/radio/antenn och resa tält. Ev använda Christian/CRT's portabla anläggning.</p> <p>Åsa positiv till att hjälpa till, och får ställa ut sina cementfigurer. CG tagit kontakt med Gärsarna som var positiva o skulle ordna en bra plats.</p> <p><b>Inställt pga Corona.</b></p>

## Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
9	Steward, matkvällar	Torbjörn/YM SM0YDQ	Respektive tillfällen planeras i samverkan med några från styrelsen, lämpligen med SM0YDQ mfl.			<p>Arrangera matkvällar i klubbstugan (enkel mat, lågt pris, mer socialt än ekonomiskt). Förslag på alternativ meny att serveras på onsdagsträffarna.</p> <p>Arrangera servering i samband med fielddaymed inbjudan till SM0-klubbar (sept 2020).</p> <p>Ok, men avvaktar tills behov uppstår.</p>
10	Mätplats i klubbstugan	Anders/CCA och Anders/SM0BDK	Avvaktar.			<p>Arrangera mätplats för medlemmar att kunna meka/mäta sina utrustningar. Konfigurera mätplatsen med relevant instrumentering samt beskriva miljön för medlemmar. På begäran eller vid viss dag (info på hemsidan) demonstrera hur man gör. Hålla mätplatsen uppdaterad med utrustning, kablage etc.</p> <p><b>Ingen ny info.</b></p>



## Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
11	SSTV Bildöverföring	Anton/SA0CPU	V16			Beskriva bildöverföring via radio, HF/VHF. Sända och snabbt verifiera sänd bild. Vad behövs för att lyckas? Demo/information på hemsidan. Arbete pågår. <b>Anton/CPU lite tufft med jobbet men återkommer framöver.</b>

## Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
12	Diverse mastarbeten: Bla <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Akuta åtgärder för A3S antennen.</li> <li>2. Versatower. reparation av rotor samt förbereda montage av den eleverande rotorn alt monteras på separat mast.</li> <li>3. Justering av 80 m dipolen.</li> <li>4. Justera upphängningen av Loopen.</li> <li>5. Ny rotor för elevering är levererad.</li> <li>6. Löpande tillförs olika slag av antennarbeten.</li> <li>7. Planering för den tredje masten. Vem/vilka ska göra vad och när?</li> </ol>	DCD planerar och koordinerar resurser. Häribland NUE och BMC.	26/5.  V16		Löpande  V14	Bengt/DCD har skapat en arbetsgrupp med bla FDO/Lasse, NUE/Kalle, Leif/DSG, Jan-Olof/IFP, Leffe/BQA. Gruppen listar vad som ska göras och bedömer vilka resurser som behövs. Listan uppdateras. Förberedande arbete för ny mast kan starta omgående. Länsstyrelsen har godkänt en tredje mast. Leif har tagit stafettpinnen från Bengt.. <b>Kalle/NUE mfl har förberett för gjutnin av fundament mm. CG kontaktar Leif/DSG för uppdatering av status.</b> <b>Se separat rapport från DSG 2020-09-14.</b> <b>Komplettera med vilka resurser som behövs för att genomföra dessa olika projekt. Pengar, händer och kunskap kunskap. Upprätta en budget.</b>

## Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
13	GDPR. Ett personuppgiftsbiträdesavtal återstår att skapa samt upprättas mellan QO och BFC.	BYO och BFC	V15	Q2 2019		Workshop någon lördag 10:00-16:00 Gunnar/BYO och Christer/BFC återkommer med förslag på datum. BYO återkommer med förslag på datum! <b>Kan vi komma överens om en tidpunkt för att genomföra detta? Dessutom ett Personuppgiftsbiträdesavtal ska upprättas vilket CG tar upp med Christer.</b>
14	Hemsidan	BFC/Christer TAE/Robban				Nya radannonser ska flashas på startsidan. Begäran om nya inloggningsuppgifter ska vara enkel att genomföra. Länk till webmaster ska finnas. CG/CTM stämmer av med Christer/BFC att detta åtgärdas. <b>Kolla återigen med Christer.</b>

## Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
15	AMPRNet	IFP och YDQ		V07  <b>??</b>	V07  V22	<p>Jan-Olof/IFP har redovisat status och funktion för vilka och på vilket sätt.</p> <p>Prognos för färdigstatus är under maj 2020.</p> <p>Tillkommande kostnader 1500-2000kr.</p> <p>Ny prognos är juni men då stor osäkerhet flaggas. Då stor osäkerhet finns i projektet önskar styrelsen en tydlig projektplan innefattande relevant information. CG/CTM kontaktar J-O per tel. Möjligen finns möjlighet för enskilda amatörer att nyttja systemet. Detta innebär en helt ny situation! Vi avvaktar mer information från Anders/CCA.</p> <p><b>Ingår nu i Antennprojektet.</b></p>

## Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
16	En jubileumsaktivitet för tidigare medlemmar kan vara ett alternativ till fieldday o "bibliotek" men kan kanske vara lättare att ordna då vi har hela arrangemanget själva på egen plats utan andra inblandade.	Inte förankrat men förslaget är: Uf/DWK & Christer/BFC				Det skulle också kunna vara en rekryteringsaktivitet. Tanken var att kunna ha det på Gålö men med partytält etc utomhus för att slippa samla folk för nära. Avvaktar vidare planering och hur Coronaläget utvecklas. Ulf letar en ledig tid i kalendern så snart det är möjligt för en första planeringsrunda med Christer. <b>Ulf/DWK skissar på ett upplägg som inkluderar en Jubileumsaktivitet.</b>

## Handlingsplan.

NR	AKTIVITET	ANSVARIG I AR- BETSGRUPPEN	START V	KLART plan V	KLART Verklig V	ANMÄRKNING
17	<b>Prioriterade Gålöatgärder Fastighet:</b>	Projektledare Gunnar/BYO	V23	V24	V24	<b>KLART!</b>
18	Ventilation. FNV förslag på en enkel lösning med två ventilatorer.	BYO			Före sommaren 2020	<b>BYO</b> finner en lösning och genomför.
19	Utforma en SDR strategi samt införskaffa och installera lämplig utrustning	Christer/SA0BFC	Avvakta			SDR som komplement till vår utrustning. Steg 1: Kunna lyssna remote. Föreslå funktioner och utrustning, budgetera, installera och informera <b>Ingen ny info.</b>
20	Satellittrafik En onsdagskväll eller lördagsaktivitet.	Willie/SA0BSV Anders/CCA Anton/CPU	Avvakta			Kubsatelliter, vädersatelliter, ISS, Utrustning. Implementera, att tänka på, antenner, demo samt aktivitets-tillfällen. <b>Ingen ny info.</b>